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Algemeene Vergadering op Woensdag 30 Oct. 1929, ’s-Avonds 7 uur in hotel 
Tjaarda. Aanwezig volgens presentielijst 41 leden. 
 
Voorzitter A. Waterlander 
Aangewezen als secretaris der vergadering G.H. Brouwer 
 
Om ongeveer half acht opent de voorzitter de vergadering en roept al de aanwezigen 
een woord van welkom toe. Spreker memoreert de oprichtingsvergadering der jonge 
vereeniging op 7 Jan. j.l.; in verband met de noodzakelijkheid dadelijk de 
werkzaamheden te beginnen, was alles nog voorloopig gebleven: op deze 
vergadering zal nu eindelijk een en ander definitief worden vastgelegd; spr. Hoopt en 
vertrouwt dat de discussies zakelijk en gematigd zullen zijn. 
Verder deelt hij nog mede, dat de heer A. H. Hoekstra wegens vertrek naar 
Delfstrahuizen genoodzaakt was, te bedanken als bestuurslid en brengt de heer 
Hoekstra warme hulde en dank voor het vele, dat hij in het belang onzer vereeniging 
presteerde.  
 
Hierna ontvangt de secretaris het woord en deze leest het zeer uitvoerige jaarverslag 
van de heer Hoekstra voor; hierin is het geheele verloop gedurende het afgeloopen 
jaar volledig weergegeven; de voorzitter dankt voor dit verslag. 
 
Vervolgens wordt door den penningmeester in onderdeelen uitgewerkt overzicht 
gegeven van de inkomsten en uitgaven; hieruit blijkt dat de rekening sluit met een 
klein nadeelig saldo. 
 
Als finantieele commissie worden aangewezen de heeren W.H. Hoekstra en 
J.Weener. Na onderzoek rapoteert deze commissie, bij monde van den heer J. 
Weener, dat de administratie op een zeer overzichtelijke en correcte wijze is gevoerd 
en zelfs tabelarisch is aangehouden. De commissie meent den penningmeester een 
compliment te moeten maken; een dergelijke penningmeester mag nimmer het 
bestuur verlaten. 
De penningmeester wordt gedechargeerd en de voorzitter bedankt hem voor zijn 
beheer en sluit zich aan bij de woorden van de commissie. 
 
Aan de orde komt thans het door het Bestuur ontworpen concept Huish. Reglement; 
hiervan wordt door den voorzitter Artikelsgewijs voorlezing gedaan. 
Art. 39 wordt aangevuld met de volgende clausule: “Wanneer het Bestuur het in het 
belang der vereeniging noodig vindt een lid te royeren is het daartoe gerechtigd, 
onder voorbehoud van beroep op de Algemeene Vergadering” 
Het Huish. Reglement zoals het werd aangeboden wordt verder zonder stemming 
aangenomen. 
 
Bij de verkiezing van een vast bestuur stelt de heer W. Hoekstra vóór het voorlopige 
bestuur in zijn geheel zonder hoofdelijke stemming definitief te benoemen. Aldus 
wordt besloten. 
Moet nog een bestuurslid in de plaats in de plaats van de heer A.H. Hoekstra worden 
benoemd. 
Bij eerste stemming worden uitgebracht op W.H. Hoekstra 19, op A. Koopmans 13, 
op J.A. de Vries 8 en van onwaarde 1, zoodat geen volstrekte meerderheid wordt 
behaald. 
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Thans wordt op voorstel van den heer W. Hoekstra bij acclamatie besloten de heer 
A. Koopmans te benoemen. Desgevraagd verklaart deze de functie te aanvaarden. 
 
Vervolgens komt aan de orde bespreking van plannen voor het a.s. winterseizoen. 
In verband met het feit, dat de opzet der ijsvereeniging in de eerste plaats beoogde 
een goede en veilige ijsbaan voor de schoolkinderen, meent het bestuur, dat in ieder 
geval een hardrijderij moet worden gehouden van schoolkinderen van lagere scholen 
woonachtig in Oranjewoud en van leden; verder acht het bestuur het zeer moeilijk 
bepaalde besluiten te nemen, omdat er zoovele wisselvallige factoren zijn, die men 
nu niet kan beoordeelen. 
De heer J.Weener kan zich met de voorstellen van het Bestuur hieromtrent volkomen 
vereenigen. De heer G. de Boer wil zich ook gaarne aansluiten bij deze voorstellen; 
hij acht het niet wenschelijk als 1e hardrijderij een wedstrijd van schoolkinderen te 
houden omdat hiervoor gewoonlijk zeer groote belangstelling bestaat, waardoor het 
in het begin vaak nog niet zoo sterke ijs erg heeft te lijden. De heer W. Hoekstra stelt 
voor het bestuur vrij mandaat te geven; aldus wordt besloten. 
 
Wordt thans in bespreking gebracht een voorstel van het Bestuur, tot het uitgeven 
van rentelooze aandeeltjes tot een bedrag van ƒ 300,-. Deze aandeeltjes vooral klein 
te nemen b.v. ƒ 2,50, zoodat ieder in de gelegenheid is deel te nemen. De heer 
Weener meent dat de aandeeltjes onder de leden moeten worden geplaatst. De 
voorzitter licht het voorstel nog nader toe en deelt mede dat er natuurlijk een 
inventaris als kleed- en kaartenhokjes e.d. moeten komen. Men kan nu eenmaal 
deze dingen niet uit de gewoone inkomsten bestrijden. Bedoeling is, jaarlijks zoo 
mogelijk een aantal uit te loten. 
Na nog enige bespreking wordt besloten, 120 aandeeltjes groot ƒ 2,50 te plaatsen, 
zoo veel mogelijk onder de leden. 
Na afloop der vergadering zal gelegenheid worden gegeven voor aandeeltjes in te 
tekenen. 
 
Bij de rondvraag deelt de heer Weener mede dat hij als raporteur van de finantieele 
commissie straks iets vergat; hij miste een lijst van bezittingen der vereeniging en 
denkt dat er toch al wel enkele eigendommen zullen zijn. De penningmeester zal er 
in het vervolg rekening mee houden. 
 
Verder stelt de heer Weener voor A. Hoekstra, die zoo bijzonder veel voor de jonge 
ijsclub heeft gedaan, doch door vertrek moet bedanken, te benoemen tot eerelid der 
vereeniging. Bij acclamatie wordt hiertoe onder applaus besloten en den secretaris 
opgedragen de heer Hoekstra hiervan kennis te geven. 
 
De heer Drost vraagt het bestuur ook op Zondag ijsfeesten te organiseren, en na 
afloop der ledenrijderijen een officieele en feestelijke prijsuitdeeling. De heer G. de 
Boer, die constateert dat er van de ruim 200 leden maar 41 zijn ter vergadering, vindt 
dit erg jammer. Hij vraagt of het niet mogelijk is door een verrassing, een 
aardigheidje of kleine verloting de vergaderingen meer aantrekkelijk te maken; ook 
de heer A.H. de Jong meent dat zulks goed zou werken. 
 
De heer Weener betoogt de wenschelijkheid van muziek bij de wedstrijden; hij geeft 
het idee van luidsprekers op de baan aan de hand. Zijn betoog vindt bij meerdere 
aanwezigen bijval.     
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De heer Waterlander beantwoordt de verschillende sprekers, die met een 
verlanglijstje bij het bestuur kwamen aandragen. 
Spreker is ervan overtuigd dat het niet in het belang der vereeniging is, op Zondag 
wedstrijden te organiseeren. Met de verder uitgesproken wenschen en 
mogelijkheden kan het bestuur zich wel veeenigen en zal het een en ander ernstig 
overwegen, bij welke overweging echter de stand der finantiën (penningmeester) 
ongetwijfeld een duchtig woordje zal meespreken.  
 
Waar verder niemand meer het woord verlangt, dankt de voorzitter de aanwezigen 
voor hunne opkomst en sluit de vergadering. Hierna wordt nog voor een bedrag van 
ƒ 180,- aan aandeeltjes geplaatst. 


